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Foaie  duminicală  a parohiei “Învierea Domnului ”, cartierul Dacia, Iaşi                    

 

 

Odinioară,  mai  înainte de  a  întreprinde  ceva, chiar  dacă  era  

om  viețuitor  în  lume, cineva  mai  întâi  cugeta.  Dacă  era  om  

duhovnicesc  se  gândea  și  se  ruga. În  vremea  noastră  chiar  și  

oamenii  duhovnicești  nu  numai  că  nu  se  roagă, dar  nici  nu  se  

mai  gândesc. Și  mai  ales  acum  când  apar  probleme  serioase, 

aceștia  derutează  lumea. În  toate  cazurile,  înainte  de  a  acționa, 

să  ne  întrebăm: "Oare  am  gândit  bine  la  aceasta? M-am  rugat  

pentru  asta? "  Atunci  când  cineva  acționează  fără  să  gândească    

și  fără  să  se  roage, acționează  satanic. Și  iată, adesea, mulți  

creștini  prin modul  în  care  acționează  nu  Îl   lasă  pe  Dumnezeu  

să  intervină.  Unii  ca  aceștia  cred  că  ei  singuri  le  vor  reuși  pe  

toate. În  timp ce  chiar  și  cel  necredincios spune  uneori :  " Dacă  

va  ajuta  Dumnezeu"-  aceștia  nu  spun.  Cineva  de  pildă, se  lup-

ta  împotriva  carnavalului  ce  este  o  tradiție  veche  păgână  a  

elinilor  de  a  se  masca, pe  care  azi  o  urmează  chiar  și  creștini  

în  Săptămâna  Lăsatului  de  sec  de  carne, săptămână  de  petreceri  

păgânești, care  se  continuă  și  în  prima  săptămână  din  Postul  Mare. 

În  timp  ce  poate  face  rugăciune   ca  Dumnezeu  să  arunce   o  astfel  de  grindă  încât  să-i  

risipească  pe  toți  și  să  le   strice  petrecerea, sau,  să  presupunem,  unii  judecă  pe  un  episcop  și  

alții  ajung  până  la  Consiliul  de  Stat.  Dar  nici  acolo  nu  se  opresc… Manifestații,  strigăte, articole  

în  ziare… Mereu   strădanii  omenești  și  nu  lasă  pe  Dumnezeu  să  lucreze. Nu  aleargă  la  

rugăciune, așa  fel  ca  să  răspundă  rugăciunii  lor. Cu  smerenie  și  rugăciune se  îndreaptă  toate  cele  

neîndreptate. 

Astăzi  trăim  în  anii  Apocalipsei. Nu  este  nevoie  ca  cineva  să  fie  proroc  pentru  ca  să  

înțeleagă  asta. Lucrurile  înaintează  tac-tac. Ce  ne  așteaptă  nu  știm.  Toată  această  situație  ce  s-a  

înstăpânit  ne  vorbește  în  acest  sens. De  aceea  cu  atât  mai  mult  acum  trebuie  să  ne  sprijinim  pe  

rugăciune  și  să  luptăm  împotriva  răului  prin  rugăciune. Singura  soluție  această  aceasta  este. Să‒L 

rugăm  pe  Dumnezeu  să-I    fie  milă  de  făptura  Sa ‒ deși  nu  suntem  vrednici  de  milă. 
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